
Fra: Ivar Gausereide <Ivar.Gausereide@powel.no> 

Sendt: 5. desember 2014 08:21 

Til: Benjamin Hicks 

Emne: SV: Løyve til etablering av innvendig løfteplattform - gbnr 137/750 Alver 

 

Hei  

 

Takk for rask behandling av søknad. 

 

Jeg ønsker en tilbakemelding på hvorfor det kreves et så pass høyt gebyr for behandling av løyve for å ha 

heis i huset. 

 

Hva er dette gebyret ment å dekke, og står det i forhold til den utgiften kommunen har for å behandle en 

slik søknad. Hvem fastsetter hva dette skal koste? 

 

Videre finner jeg det rart at vi skal betale gebyr da dette er et nødvendig hjelpemiddel for sønnen vår.  

 

Hilsen 

Ivar Gausereide 

 

Fra: Benjamin Hicks [Benjamin.Hicks@lindas.kommune.no] 

Sendt: 4. desember 2014 15:42 

Cc: Ivar Gausereide 

Emne: Løyve til etablering av innvendig løfteplattform - gbnr 137/750 Alver 

Se vedlagte saksdokumenter. 
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